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Dagelijks gebruiken vele fietsers en voetgangers de Leidseveertunnel om van Lombok naar 

het Centrum te komen en omgekeerd. Deze tunnel, naar een ontwerp van de bekende 

spoorarchitect Sybold van Ravesteyn, werd in 1940 feestelijk geopend maar maakt op het 

moment een zieltogende indruk. Helaas niet voor het eerst. Begin 2017 is het fietspad 

verbouwd en zijn een aantal muren lichtgrijs geverfd. Maar de provisorische voorzetwand 

aan de Noordzijde inclusief gaten en de drab die daaronder uitkomt hangt er nog steeds, de 

tegels bij de tunnelmonden hangen nog steeds los, gaten zijn niet gevuld. Toen we na een 

aantal klachten van omwonenden navraag gingen doen bleek echter dat het opknappen wat 

de gemeente betreft ‘klaar’ is. 

Ook het fraaie smeedwerk uit 1940, wat wel nog aan de zuidzijde van de tunnel aanwezig is, 

is in de nu ‘opgeknapte’ fietstunnel vervangen door karakterloze hekwerken die op geen 

enkele wijze aansluiten bij het oorspronkelijke ontwerp. In 2016 heeft de Utrechtse 

gemeenteraad de motie Tunnelvisie van GroenLinks aangenomen, waarin werd opgeroepen 

de Utrechtse tunnels te gaan opknappen in samenspraak met omwonenden. Dit lijkt hier 

geenszins het geval geweest. 

 

1. Klopt het dat de renovatie van de Leidseveertunnel, wat het college betreft, klaar is? 

2. Hoe verhoudt deze opknapbeurt zich tot de werkwijze uit de motie Tunnelvisie? 

3. Waarom is er niet voor gekozen om omwonenden en/of gebruikers te betrekken bij het 

opknappen van de Leidseveertunnel? 

3. Waarom is er niet voor gekozen het originele smeedwerk, naar ontwerp van van 

Ravesteyn, na te maken en terug te plaatsen? 

4. Is het college van plan om alsnog uitvoering te geven aan de motie Tunnelvisie 

(2015/M161), bij de Leidseveertunnel en alle andere onderdoorgangen met een povere 

onprettige uitstraling? 
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